

Referat fra møte i Langrennskomiteen - møte nr. 6 i tingperioden 2021-2023

Sted: Granåsen

Tid: tirsdag 5. april 2022, kl. 19:00-22:00

Innkalt: Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Jens Petter Estil, Maj Helen Nymoen, Live Spilker, Kristian Tettli Rennemo, Gøril Holmvassdal. Ingrid Narum og Stian Eckhoff fra adm.

Meldt fravær: Kristian Tettli Rennemo.

Vedlegg (ligger på LK-Teams)

- Referat forrige LK-møte
- Høringssvar Nord- og Sør Trøndelag Skikrets – Spisset Toppidrett
- Samarbeidsavtale ELON (TVMN)
- Samarbeidsavtale Team Midt-Norge

TIL DAGSORDEN

Sak 34 - 21/23 - Godkjenning av innkalling/sakliste

Vedtak: *innkalling/sakliste godkjent*

Sak 35 - 21/23 - Gjennomgang av åpne saker forrige referat

ORIENTERINGSSAKER

Sak 36 – 21/23 – Status evalueringer pr. ansvarsområde LK

Soneopplegg – Live

13-16 år – Maj Helen

Midtnorsk mesterskap ble arrangert i Molde med god deltagelse fra Sør-Trøndelag Skikrets, selv noe frafall pga. korona.

Under Hovedlandsrennet i Holmenkollen stilte vi med 8 guttelag og 4 jentelag i stafetten. Det ble sølvmedalje til første laget på guttesiden og en 7. plass til jentene. Live Spilker og Bror Spilker var hovedledere for kretsens løpere.

I Kong Haralds Ungdomsstafett stilte vi med to lag. Der ble en 3. og en 6. plass til våre lag. Kristoffer Grøv stilte som hovedleder, og foreldrene bidro med smøring av ski.

SP1-Cup/KM/Terminliste – Gøril

SP1 cup avsluttet med veldig artig skicross i Buvika lørdag og en tung skiatlon i Granåsen søndag.

272 løpere deltok i ett eller flere SP1 cup renn, herav var 96 jenter/damer. 96 løpere fikk fullført cup

Premieutdelingen for junior og senior ble foretatt i Granåsen, mens 13-16 fikk sine premier på avslutningsarrangement på Heimdal VGS. Didrik Tønseth og Anne Kjersti Kalvå delte ut premiene.

Vi har fått gjennomført alle SP1cup og KM-renn. Deltakelsen har vært til tider lav, noe skyldes nok mye sykdom. Vi har fått tilbakemelding fra TD om at vi må finne et annet konsept for sprint, samt at Granåsen ikke bør brukes til denne type renn pga tøffe løyper.

Terminlista ble ekstremt full på tampen av sesongen (mars) Det ble alt for mange renn på kort tid, og de ulike rennende utkonkurrerte hverandre. Vi bruker mye tid i forkant av sesongen på å sikre at vi får fordelt renn utover. Mange Klubber søker imidlertid etter fristen, eller flytter renn og ender opp med å få sin foretrukne dato Dette oppleves urettferdig for de som har søkt innen fristen og tilpasset sitt arrangementet.

Vi hadde et evalueringsmøte i fredag 1.april, forslag til justert rennprogram for SP1cup og KM ligger vedlagt.

STS skal også være arrangør av Midt norsk i 2023.

Junior – Jens Petter. *Ingrid sjekker ut hvor mange juniorer som har vært aktiv denne sesongen.*

Rapport sesongen 2021-2022:

Evaluering av samlingsopplegget gjennomført. Viser mye bra. Det er tydelig at utøverne ønsker at bortesamlinger skal gjennomføres i tillegg til hjemmesamlinger. Spesielt viktig at snøsamlingen blir gjennomført som en bortesamling. Utøverne nevner ikke kostnader som viktig med tanke på samlingsaktivitet. Men for kommende sesong bør omtrentlige kostnader for hver samling være klar når samlingsopplegget presenteres på vårmøtet. Det er ikke gjennomført evaluering av kretsens fellesopplegg i forbindelse med Norgescup og NM. Det er blitt gjennomført 3 norgescuphelger på Åsen, på Nes og i Steinkjer/Meråker. Finalehelg avholdes kommende helg på Lygna. Kretsen har stilt med 3-4 ledere for hver helg og ett støtteapparat knyttet til service og skitesting.

Resultatmessig må de sies at det har vært en meget god sesong, med utøver i toppene både nasjonalt og internasjonalt. Det er god bredde, men det registreres en nedgang i antall utøvere. Ca 70 deltagere på NM på Nes. Sikkert mye som kan forklare det, men noe sykdom var det, men forklarer nok ikke at det er en reel nedgang. Mange frafall i forbindelse med Steinkjer og Meråker.

Senior Team Midt-Norge – Kristian

- Gode resultater gjennom hele vinteren for Team Midt-Norge Elite.
- Smøreopplegg har fungert bra, kanskje noe «foreldretungt» ifølge trenere. Hadde vært ønskelig med en ansvarlig som ikke har egne utøvere i laget.
- Har startet evaluering med trenere. Mats og Magnus signaliserer begge at de ønsker å bli med videre neste år. Magnus i en noe mindre stilling, Mats kanskje i større stilling.
- Et behov for å evaluere nivå 2, Team Midt-Norge. Noen utøvere har signalisert at de forventet mer oppfølging gjennom vinteren også. Mats og Magnus mente oppfølgingen varte primært frem til sesongstart mtp fellesøkter.
- Her kan vi bli flinkere på kommunikasjon og også bli bedre på å involvere klubber.

Alt i alt, mye har vært bra i den første sesongen med samarbeid på tvers av kretser. Et flott utgangspunkt å bygge videre på.

Planen videre:

1. **Oppstart** – 31.mars, for tidlig input til veien videre – Håkon, Kristian, Stian, Mats, Magnus, Ketil Fiskvik
2. **Fellesevaluering** - av trenere, løpere, smørere og 2 fra SG i felles møte – Kristian, Mats, Magnus
3. **Individuell evaluering** – anonymt fra løperne - Kristian
4. **Styringsgruppas** evaluering – Håkon/Kristian
5. **Økonomirapport** – Stian/STS

6. Eiermøte – Håkon/Kristian

Status fra skiutvikler – (klubb/kompetanse/kurs) – Ingrid. Innspill ønskes på tiltak for kompetanseheving i ulike grupper

Sak 37 – 21/23 – Økonomi

Regnskapsrapport gjennomgås av Stian. Årsregnskap 2021 ikke helt klart ennå.

Regnskapsrapport gjennomgått.

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER

Sak 38 – 21/23 – Årshjul 2022/23 og saker til fagmøter

Kort gjennomgang av siste sesongs årshjul, men med hovedfokus på å legge plan for kommende sesong, inkl. diskusjon av saker til fagmøte langrenn ifm. vårmøtet. Herunder også om det er temaer som bør løftes til fagmøte langrenn nasjonalt i juni. Stikkord/forslag: spiseforstyrrelsesgruppa, SP1-cup og alternative arrangementsformer, rekruttering og langrenn på bøgda, status og planer for neste sesong pr. ansvarsområde i LK.

Vedtak: *Hvert enkelt ansvarsområde sørger for å fortløpende oppdatere årshjulet som ligger på egen mappe på Teams-området.*

Følgende saker forberedes til vårmøtet:

- *Informasjon fra gruppa som jobber med spiseatferd*
- *SP1-cup og alternative arrangementsformer*
- *Rekruttering*
- *Status og planer for neste sesong for hvert ansvarsområde*

Sak 39 – 21/23 – Samarbeidsavtaler seniorlangrenn

Det eksisterer i dag to samarbeidsavtaler (ligger på Teams) mellom skikretsene i Midt-Norge, én for ELON og én for Team Midt-Norge.

Vedtak: *LK vurderer at det kan være hensiktsmessig å se på en felles samarbeidsavtale og styringsmodell for seniorlangrenn i Midt-Norge. Det opprettes kontakt med de andre eierne/kretsene vedr. dette.*

Sak 40 – Spisset toppidrett – ekstra oppfølging

Fylkeskommunens sak om spisset toppidrett ligger ute her:

<https://opengov.360online.com/Meetings/TRONDELAGE/Meetings/Details/1926374?agendaItemId=212596>

Saken ble først utsatt fra februar, og idretten fikk sjanse til å sende inn høringsinnspill og presentere disse i eget møte. Nord- og Sør-Trøndelag Skikrets sendte inn felles innspill (ligger på Teams) og dette ble muntlig fremlagt av leder LK STS. Saken behandles på nytt 6. april, altså denne uken, og det ser ikke ut som saken er endret fra første gangs behandling. Essensen er at det nå er ny *modell* som vedtas, at ressurstildeling basert på denne vil skje høsten 2022, og at ny modell trer i kraft fra skoleåret 2023-24. Det betyr at skissert samarbeidsmodell trolig ikke er mulig å få til for kommende sesong, og at vi må ha en midlertidig løsning for en eventuell ekstra oppfølging av utøvere på spisset toppidrett på plass meget snart.

Vedtak: *Det jobbes videre med en midlertidig løsning for ekstra oppfølging av utøvere på spisset toppidrett. For å fange opp utøvere som ikke går spisset toppidrett vil det være mest aktuelt med uttak av et kretslag.*

EVENTUELT

- Eventuelt fritak fra verv i LK

- Innspill til hendelser rundt NC junior, ref. e-post
Vedtak: e-post sendes til arrangør/TD
- Ekstern info om ansatte og tillitsvalgte i LK? Hvem er de, hva gjør de?
Vedtak: *Det utarbeides en oversikt over hvem som er ansvarlig for de ulike arbeidsområdet*
- Arbeidsutvalg turrenn
Vedtak: *sak utsettes*
- Neste møte: Mandag 9. Mai kl. 20.00 (Teams)

Mvh
Håkon Solvik, Leder LK STS